
Zápis ze schůze Moravia Cat Club pořádané 4. června 2012

Účast: přítomno bylo 25 členů

Program schůze:
1. Hodnocení výstavy MCC, která pro běhla 5. a 6. května 2012
   (a souběžně pořádané akce  World Cat Congres)
2. Příprava výstavy MCC v roce 2013
3. Diskuze, různé

ad 1. Schůzi zahájil předseda organizace Eric Reijers. Podal informace k průběhu 
kongresu, uspořádaného semináře a dalších souvisejících akcí. Velice se líbil výlet 
do Lednicko-Valtického  areálu. 
Dále pan Reijers hodnotil průběh výstavy, celkově ji lze považovat za velmi zdařilou. 
Výhrady byly k malému počtu veterinářů (v sobotu), 
pro příště místo dvou budou k dispozici tři nebo čtyři veterináři. 
Menší pohodlí měli vystavovatelé umístění v druhém patře. 
Kladně hodnocena byla změna ozvučení, letos ho zajišťovala soukromá firma.
Nikola Arcanidu členskou základnu následně seznámila s příjmy a výdaji 
souvisejícími s uspořádáním výstavy. Z finančního hlediska výstava dopadla dobře, 
je očekáván zisk.

N. Arcanidu hovořila dále k přípravě katalogu výstavy, pro příští rok zakoupíme svou 
vlastní verzi programu pana Tomáška.

Dotace, žádaná u JM kraje byla schválena.

ad2.  Byl diskutován výběr posuzovatelů pro MCC výstavu v roce 2013. Diskutovaný 
návrh počítá s těmito posuzovateli:
Martin Kabina, Lena Venclíková, Karl Preis, Anne Veland, Ad de Bruijn,  
Gianfranco Mantovani, Kristiina Rautio

ad3.  Diskuse vrátila k průběhu výstavy. Padly drobné připomínky: reproduktory rušily
kočky, lidé se cpali do míst, kde byly kočky posuzovány, dlouhé čekání na večeři.
Zvažován byl nákup vlastních klecí, jeví se v současné době jako nevýhodný.
Diskutováno bylo uspořádání interního semináře k chovatelským problémům.
Častými problémy jsou například krytí kočky v předčasném věku, kdy přistoupit
k císařskému řezu atd.
Celkově byla účastníky schůze hodnocena výstava pozitivně, zazněla pochvala 
organizátorům výstavy, Nikole Arcanidu, členům organizačního výboru.

Zapsal:

Ing. Jaroslav Pinkava, CSc.,


